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Zápis z jednání výboru Rady rodičů (RR) 

 
Datum: 8.1.2020 

Místo:   zasedací místnost školy 

Přítomní:  dle prezenční listiny 

 

Program, jednání: 

1) Předseda  

- Omluveni nepřítomní členové RR, Hanus, Kuboňová 

- Nepřítomen p. Fojtík 

- P. Hanus žádá o ukončení členství v RR z časových důvodů, RR souhlasí 

v plném počtu 

2) Aktivity prosinec, leden, únor, důležitá data, organizace školního roku 

- Proběhly aktivity na černé Louce – přestavení školy budoucím studentům 

- LV – 2.-7.2. 2020 – pro třídy I, 8.3.-13.3. 2020 pro třídy E 

- Probíhají dny otevřených dveří, info na stránkách školy 

- Projektový den pro energetiky 

- Před Vánoci proběhlo divadlo Petra Bezruče – RR přispěla na lístek 

- Proběhlo šetření závislosti na PC – čekáme vyhodnocení 

- V lednu proběhne ukončení klasifikace 21.1. 

- V lednu proběhne školení PP žáků, provádí Ostravská univerzita 

- 3. ročníky vyjedou na exkurzi do Dalešic a Dukovan 

- 4. ročníky si vyzkouší fiktivní konkurz do zaměstnání 

- 24.-25.1. dny otevřených dveří na FEI VŠB 

- Budeme se účastnit projektu Živá knihovna – prezentace oboru IT 

3) Ředitel školy 

- Proběhne rekonstrukce sportovní haly, firmy mohou mít reklamy  

- Škola obdržela či obdrží finanční dary od firem na motivaci žáků, vytvoření 

specializovaných učeben 

- Obor elektroenergetika bude mít od příštího roku stipendia pro žáky ve výši 

2500,-, podle prospěchu a absence 

- Škola získá finanční částku na vybudování třídy pro silnoproudá měření, 

budeme se snažit, aby byla hotová do září letošního roku 

- Firma ŠRAK věnuje škole 450 000,- na další odbornou učebnu 

- Firma BREMBO 250 000,- pro robotiky na specializovanou učebnu 

- Čekáme na schválení Erasmus +, pro I třidy E jednáme o odborných stážích 

v Itálii, IT by mohly vyjet do Itálie, učitelé AJ na jazykové kurzy 

- Firma BREMBO zaplatila reklamu v novinách MS deník – dvoustrana 

- Šablony na tento a příští rok jsou schváleny v hodnotě 2000 000,-, škola hledá 

odborníky z praxe do výuky  

4) P. Rybáčková  

- RR vybrala 212 213,- Kč 

- Je nutné vytvořit darovací smlouvy na majetek, soupis věcí zajistí ekonom školy 

- Od Nového roku bude RR provozovat školní kroužek s názvem Sportovní 

kroužek, je určen pro žáky školy, bude smluvně ošetřeno, na dobu neurčitou 

5) Odpočinková zóna 
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- Škola zvažuje vytvoření odpočinkových zón pro žáky, nákup sedaček, stolečků, 

do příště vytvoří návrhy a rozpočet 

6) Diskuze 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Ostravě dne: 8.1. 2020                                                       Zapsal: Mgr. Renáta Tylšarová 

       

    

      


